
Stine er født og oppvokst i Vestby, men flyttet som tenåring til Solør. Hun fullførte 
videregående i 2008 og tok fagbrev som ambulansearbeider i 2010 på Kongsvinger. 
Her traff hun sin mann som hun har 4 barn med, i alderen 2-9år.  

Stine møtte opp på et informasjonsmøte om en potensiell sentrumsnær montessoriskole i 
2016, i regi av Hanne Holme. Her ble hun kjent med blant annet Kathrine og Hanne, som 
sammen med et par til, utgjorde oppstarts gruppen og deretter interimstyret.  
Etter en lang prosess med å sette seg inn i friskoleloven, montessoripedagogikken og 
oppstart av skole, var jubelen stor da skolen åpnet første gang i 2019 og Stine har sittet i 
skolens første offisielle Styre som sekretær siden da.  
På ettermiddagene er hun turninstruktør for barn i alderen 2-9 år 

Hun har deltatt i styrekurs i regi av Montessori Norge, og tilegnet seg en del kunnskap om 
skoledrift. Hennes arbeid ved siden av sekretærfunksjonen er nokså «all-round». Hun 
brukes til oppdateringer, andels-arbeid, markedsføring & hjemmesidearbeid og utgjør, 
sammen med Teresa, skolens markedsføringsteam. Er det noen som trenger å innhente noe, 
er hun snar med å anskaffe det som trengs. Hennes arbeid mot et helhetlig 
montessoritilbud, fra barnehage til ungdomsskole, er hennes store drivkraft. 
Hun fungerer også som administrativ støtte og arbeider en del i kulissene.  

Stine sitt største fokus er at skolen skal være på barnas premisser, at de blir sett og hørt ut 
ifra de ulike individene de er. Som mor til 4 ganske ulike personligheter ser hun at en 
alternativ pedagogikk kan tilføre noe unikt og bygge videre på den de allerede er, for alle 
barn. Hun har stor tro på foresattes rolle inn i skolen, og mener at hvis foresatte og barn 
tråkker den samme stien, blir veien både lang og god.  


